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              Svanlevvej, 5. oktober 2021  

Bestyrelsen: 
Ole Fischer Bak formand nr. 81 tlf. 40 32 86 10 
Bo Nielsen bestyrelsesmedlem nr. 23 tlf. 29 69 39 08 
Tom Knudsen kasserer nr. 19 tlf. 21 73 40 29 
Rikke Sevelsted Østerkær               bestyrelsesmedlem nr. 25 tlf. 21 72 73 25 
Mathias Kjøngerskov   bestyrelsesmedlem                            nr. 47                                 tlf. 53 66 82 60 
                                   
 
Referat fra bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Svanlevvej 
 
Dato:   5. oktober 2021  
 
Deltagende:  Ole Fischer Bak, nr. 81  
   Bo Nielsen, nr. 23 

Tom Knudsen, nr. 19 
Rikke Sevelsted Østerkær, nr. 25  (referent) 

   Mathias Kjøngerskov, nr. 47  
 
Dagsorden:  
 

1. Konstituering af bestyrelsen 
Ole Fischer Bak er valgt som formand – og Tom Knudsen er valgt som kasserer.  
Bo tager sig af asfalt og legeplads, Mathias bliver vores nye ”grøntmand” og Rikke fortsætter 
som næstformand, referent og ”bestyrer” af hjemmeside, Facebook-side m.v. 
 
 

2. Godkendelse af referat fra generalforsamlingen 
 

 
3. Økonomi 

Alle har betalt – og økonomien har det som sædvanlig godt. 
 
 

4. Vedligeholdelse af grønne arealer / forskønnelse af grønne arealer 
Gartneren kontaktes for at planlægge forskønnelse af slugten. Det undersøges, om det er 
bedst at plante nu eller til foråret. Desuden laves der en aftale om gennemgang af alle de 
grønne området i det tidlige forår, så en plan for kommende år kan aftales. 

 
 

5. Vej og kloak 
Vejene/asfalten trænger til forsegling af revner – og arbejdet igangsættes snarest muligt.  

  
 Vi bestiller rensning af vores regnvandsbrønde, så vi er klar til den våde sæson.  
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6. Legeområder 
Legepladsudvalget arbejder sideløbende med forslag og indhentning af tilbud til en ny 
legeplads. Jfr. referat fra Grundejerforeningens generalforsamling er der afsat et budget-max 
på 250.000 kr – og legepladsudvalget (og Mathias, som også sidder i grundejerforeningens 
bestyrelse), er desuden gået i gang med at undersøge, om man eventuelt kan søge nogle 
fonde for at øge legepladsbudgettet.  
 
Efter gennemgang af legepladsen kan det konstateres, at de nuværende legeredskaber på 
vores legeplads meget snart trænger til udskiftning. Det er desuden blevet besluttet snarest 
at give vippen en opgradering med nye ”vinterdæk”. 

 
 

7. Snerydning 
Der bliver igen i år lavet aftale omkring snerydning. På Grundejerforeningens hjemmeside 
https://svanlevvej.dk/orientering finder du orientering om sne og glatføre samt 
grundejerens ansvar.  
 
For god ordens skyld vil vi gøre opmærksom på, at det er den enkelte grundejers ansvar, at 
der ryddes sne, og at den fornødne glatføre-bekæmpelse foretages. 
 
Grundejerforeningen er IKKE ansvarlig herfor. 
 

 
8. Fællesrådet  

Ole har deltaget i Kolt/Hasselager Fællesråds generalforsamling den 22. september 2021. 
Her orienterede Fællesrådet om en kommende Rema, Bygma-grunden samt udvikling af 
vores bycenter. Desuden var støj og trafik på dagsordenen. Fællesrådet arbejder for en 
nedsættelse af hastigheden til 50 km/t i hele Kolt/Hasselagers byområde – med en 
udvidelse af byområdet til også at inkludere Kolt Kirkevej.  
 
På Grundejerforeningen Svanlevvejs generalforsamling blev der nedsat et udvalg, som vil 
arbejde på en henvendelse til Aarhus Kommune omkring støj- og fartgener på Kolt Kirkevej 
og den store Svanlevvej. Denne henvendelse kan evt. udarbejdes i samarbejde med de 
nærliggende grundejerforeninger og Kolt/Hasselager Fællesråd. 
 
Kolt/Hasselager Fællesråd har i øvrigt – som optakt til kommunalvalget – inviteret lokale 
politikere til vælgermøde den 26. oktober i KHIF-Hallen kl. 19.00. Alle er velkomne – og her 
er der rig mulighed for at bringe lokale emner på bordet. 
 
 

9. Særlige emner 
De bestyrelsesmedlemmer, som nu har siddet i en længere årrække, bød Mathias 
velkommen som nyt medlem i bestyrelsen. Det tegner til at blive et nyt fint samarbejde ;o) 
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10. Kalender for kommende periode: 
 
Møder:    Januar, marts, maj, juni, september, november. 
 
Det næste bestyrelsesmøde: 11. januar 2022 kl. 19.30 hos Bo 

  
Generalforsamling: Marts 2022 

 
 

11. Eventuelt 
Udgår på dagens møde. 
 
 
Mødet afsluttes. 


